
جامعه در بستر روان پریشی!                 
                

»النعمتــان مجهولتــان، الصحــة و الامــان« این 
کلامی اســت گوهربار از معصــوم »ع« که اگرچه 
امــروز امنیت جانی آن به نحــو مطلوب در جامعه 
ایران فراهم و نهادینه  شــده اما از جهت سلامتی 
همچــون کمبــود آب، آلودگی هوا و فرونشســت 
زمین شــاید در اولویت هر ســه این ها باشــد زیر 
اتفاقاتــی درون آن با چــراغ خاموش پیش می آید 
و همچنان شــدت می یابد تا ضرب المثل چشــم و 
هم چشمی ها به شدت تکرار شود. طی ماه های اخیر 
مرگ چند زن زیر تیــغ جراحی زیبایی کم وبیش 
به گوش همگان رســیده تا بــرای جامعه نگران ار 
آینده اکوسیستم آمار و ارقام اینگونه جراحی ها زیر 
علامت سوأل برود که چگونه است اینهمه از گروه 
روشنفکر و پیشــرو اقتصادی و اجتماعی دست به 
انجام عمل های مخاطره آمیــز می زنند تا علاوه بر 
بدهکار کردن خود و خانواده نتیجه ای مثبت را هم 
به دســت نیاورد و اگر ممکن است زمان چندانی 
نمی گذارند تا معلول شوند؟ مسئله اینجاست که در 
این میان چه شخصیت حقیقی یا حقوق را باید زیر 
سوأل برد و احیانا به ترک فعال متهم کرد؟ زیرا این 
دیوار کوتاه رســانه است تا همیشه درخطر تخریب 
و تهدید از ســوی بعضی جوامع و متولیان باشد و 
به این اســتدلال کنند که با کمبــود کادر درمان 
و پزشک مواجه هســتیم و اگر فشار بیاوریم آن ها 
مهاجــرت خواهند کرد! حســین حاجی میرزایی، 
رئیس اداره نظارت بر امور درمان وزارت بهداشت، 
معتقد است »سوداگری جایی است که در آن سود 
باشد. امور پزشــکی در سال های اخیر دیگر خیلی 
جذاب نیســت و جذابیت فقــط در یکی، دو نقطه 
پزشــکی اســت، به همین خاطر هم ۹۰ درصد از 
پرونده های شکایت پزشکی در حوزه زیبایی است.« 
البته قبل از آن محمد رئیس زاده، رئیس ســازمان 
نظام پزشکی کشور هم به این چالش موجود اشاره 
کرده بود که »بیش از اینکه مهاجرت جغرافیایی در 
جامعه پزشکی داشته باشیم، شاهد مهاجرت شغلی 
هســتیم!« اما در داخل چه اتفاقاتی جریان یافته 
تا جراحی هــای زیبایی از عمل های اســتراتژیکی 
همچون قلب پیشــی بگیــرد و نوبــت چندماهه 
داشــته باشد و این امر باعث شود تا دانشجویان در 
رشــته های تخصصی خود را به آن سو سوق دهند! 
دکتر محمدعلی یوسف نیا، رئیس انجمن جراحان 
قلب و عــروق، می گوید: »عرفه تعیین شــده برای 
دســتمزد یک جراح قلب برای 4 تا 5 ساعت عمل 
جراحی در حالی یک میلیون تومان تعیین شده که 
هزینه یک دقیقه تزریق بوتاکس ۸۰۰ هزار تومان 
است. در گذشته سالانه بین 2۰ تا 3۰ نفر متقاضی 
ورود به رشته جراحی قلب بودند که در حال حاضر 
این تعداد به دو تا ســه نفر کاهش یافته اســت تا 
طی چند سال آینده با کمبود جراح قلب در کشور 
روبه رو باشــیم.« این درحالیست که جراحی های 
قلب بیشــتر زمانی اتفاق می افتد که بیمار ناچار به 
انجام آن است و بیمه های معمولی، تکمیل و اکمل 
تقریبا همــه این هزینه ها را پرداخت می کنند ولی 
اعمال  موجــود درحالی که  روان پریش های  بعضی 
جراحی زیبایی هیچگونه حمایتی ندارد و حاضرند 
ارقام چنــد ده میلیونی را ضمــن دریافت وام های 
پربهــره دریافت و صرف اینگونــه عمل ها نمایند! 
که ایــن امر تبعــات مختلفی ازجملــه مهاجرت 
پزشــکان و جراحــان دیگر حرفه هــا را به همراه 
دارد زیرا با تعرفه هــای پایین و رقابت های موجود 
دیگر انگیزه ای برای ماندن آن ها نیســت. از سوی 
دیگر علیرضا صابــری، دبیر انجمن علمی جراحان 
پلاستیک و زیبایی هم تأیید می کند »امروز سیل 
عظیمــی از مراجعه کننده داریم کــه اصلًا نیاز به 
جراحی زیبایی ندارند. از هر 1۰۰ نفر مراجعه کننده 
3۰ نفر آن ها به عمل نیاز دارند، 3۰ نفر دیگر واقعاً 
نیــازی به عمل ندارند، اما به دلیل مســائلی مانند 
مد روز یا مواردی مانند چشم وهم چشمی خواستار 
عمل زیبایی بینی هستند، 4۰ درصد باقی مانده هم 
کســانی هستند که هم می توانند عمل کنند و هم 
می توانند عمل نکنند، بنابراین به سلیقه خودشان 
برمی گردد. نســبت به 1۰ ســال گذشته مراجعه 
مرد ها برای انجام جراحی زیبایی بیشتر شده است. 
عمل زیبایی بینی نسبت به سایر عمل های زیبایی 
در ایران بیشتر است، بعدازآن عمل لیفت صورت، 
تزریــق چربی های صورت و پلک فوقانی و تحتانی. 
احتمالاً بیشــترین عمل بینی دنیا در ایران انجام 
می شــود، برای همین به پایتخــت جراحی بینی 
جهان معروف است.« اما چگونه است که عمل های 
زیبایی در کشور اینقدر طرفدار پیدا کرده، علی رغم 
اینکــه نیازمند هزینه های بالا اســت و با وضعیت 
اقتصــادی فعلی جامعــه مطابقت نــدارد که این 
اســتقبال نامفهوم باعث می شود تا بر سر هر مطب 
یا درمانگاه بدون توجه به داشــتن تخصص کامل 
تابلو جراحی های زیبایی بالا برود و در شــبکه های 
اجتماعی هم تبلیغ شــود. رئیس کل سازمان نظام 
پزشکی دراین باره می گوید: »واقعاً توان لجستیکی 
و نیروی انسانی دانشــگاه های علوم پزشکی کفاف 
نظارت بــر اینهمه تبلیغات و مراکــز غیرمجاز در 
امور پزشــکی را نمی دهد. پلیس فتا و تمام کسانی 
که وظیفه مدیریت کــردن فضای مجازی را دارند 
باید به کمک این معاونــت بیایند.« امروز جراحی 
زیبایی در کشــور به یک سونامی تمام عیار تبدیل 
شده و می طلبد تا نهادهای بالادستی این هجوم را 
به عنوان یک بیماری روان پریشی قلمداد کنند و از 

آن سو به معالجه آن در جامعه بپردازند.

بی توجهی تا کی؟!

فلسطین  امروز مسئله  رئیســی گفت:  ابراهیم  سید 
از مسئله اول جهان اســام به مسئله اول جهان بشریت 

تبدیل شده است.
رئیس جمهور کشورمان در نخستین کنفرانس بین المللی 
» طوفان الاقصی و بیداری وجدان بشــری« که دیروز در 
سالن دریای نور هتل پارسیان استقلال تهران آغاز به کار 
کرد، گفت: فلســفه تشــکیل مجمع تقریب، برای ارتقای 
سطح آشــنایی مذاهب و صاحبان نظر در مذاهب مختلف 
با یکدیگر اســت و یکــی از کارکردهــای مجمع تقریب 
مذاهب ارتقای احترام  متقابل مذاهب نســبت به یکدیگر 
 اســت اســت و تحکیم اخوت بین امت اســلامی از دیگر 

کارکردهاست .
وی با بیان اینکه مهمترین مســئله امت اســلامی، امروز 
مســئله فلســطین اســت، اظهار کرد: امام خمینی)ره( 
بنیان گذار فقید جمهوری اسلامی ایران فرمودند فلسطین 
مسئله اول جهان اسلام است و آزادی قدس شریف دارای 
اولویت در جهان اسلام است و این اجتماع برای پرداختن 
به مهمترین مســئله جهان اســلام یعنی فلسطین شکل 

گرفته است.
رئیســی تاکید کرد: تفکر و جریان ایستادگی و مقاومتی 
که در لبنان، فلسطین، سوریه، عراق و یمن شکل گرفت، 
تفکری بود که در مقابل زیاده خواهی و ظلم و تعدی تنها 

راه "مقاومت و ایستادگی" است.
وی بــا بیــان اینکه تنهــا منطق در مقابل طــرف مقابل 
مقاومت و ایستادگی اســت، گفت: اگرجریان ظالم منطق، 
گفت و گــو و مذاکره را برنمی تابد تنها منطق در برابر او 

قدرت و ایستادگی و مقاومت است.
رئیس جمهور تصریح کرد: بارها بدون لکنت اعلام کردیم در 
سیاست جمهوری اسلامی حمایت از فلسطین و گروه های 

مقاومت در دســتور کار قرار دارد، مگر می توان بی تفاوت 
بود نســبت به مردمی که در جــای جای جهان مورد ظلم 
قرار گرفته اند، باید از کســی که از خــود، دین و خانواده 

خود دفاع مشروع می کند حمایت شود.
وی گفت: پرچم دفاع از فلســطین را امام)ره( برافراشت و 
رهبری فرزانه انقلاب نســبت به فلسطین در این سال ها 
ذره ای عقب نشــینی نکردند و همواره به کســانی که به 
دنبال عادی ســازی روابط با رژیم صهیونیســتی هستند 
تاکید کردند که عادی ســازی روابط با رژیم صهیونیستی 

به هیچ وجه امنیت ساز نیست نه برای کشورهای منطقه 
و نه برای رژیم صهیونیستی. 

رئیس جمهــور اضافه کرد: اکنون کســی در جهان جرات 
می کند سخن از عادی سازی بگوید کشورهایی که روابط 
خود را با رژیم صهیونیستی عادی سازی کردند می توانند 

جلوی مردم و امت شان، سر خود را بلند کنند؟
رئیســی تصریح کرد: دلیل اینکه جریان سازش نتوانست 
کاری از پیــش ببرد این بود که طــرف مقابل به میثاقش 
پایبند نیســت؛ رژیم صهیونیستی تا کنون بیش از  4۰۰ 

قرارداد، مصوبه و بیانیه  بین المللی را نقض کرده است.
وی ادامــه داد: اگر کشــورهای اســلامی با هــم اتحاد 
می داشــتند، شــاهد این همه قتل و کشــتار توسط رژیم 
غاصب اســرائیل بودیم؟ اگر کشــورهای اسلامی به ندای 
وحــدت رهبر معظم انقلاب گوش فــرا می دادند تا مقابل 
این رژیم قرار بگیرند، اسرائیل جرأت می کرد این جنایات 
را رقم بزند؟ اگر روزی که جنایات این رژیم در غزه شروع 
شــد، تمام روابط اقتصادی کشورهای اسلامی با آن قطع 
می شد، امروز شــاهد این وقایع بودیم؟ کشورهایی که با 
اســرائیل روابط دارند، باید به خدا و وجدان بشری پاسخ 

دهند.
رئیس جمهور عنــوان کرد: 1۰۰ روز ازاین وقایع می گذرد 
و دادگاه بین المللی تشــکیل شــده اما رژیم صهیونیستی 
و آمریکا تلاش دارنــد دادگاه را از جریان خارج کنند اما 
متولیان آن دادگاه در مقابل خدا، وجدان بشــری و تاریخ 
پاســخگوی ظلمی باشد که بر حقوق انسان ها می رود. اگر 
دادگاه حکم عادلانه ای بدهد سربلند است و امت اسلامی 
و بشــریت از او تقدیر می کند ولی اگر خدای ناکرده تحت 
تاثیر قدرت ها قرار بگیرند، بدانند که سربلند نخواهند بود. 
انتظار بشــریت از این دادگاه حکــم عادلانه و محکومیت 

رژیم غاصب صهیونیستی است.
رئیسی اظهار داشــت: آن چه این رژیم انجام داده جنایت 
علیه بشــریت، جنایت جنگی و نقض حقوق انسان است و 
همه قوانین و مصوبات جهانی، نقض شــده است. مجامع 
بین المللی، اتحادیه عرب، کنفرانس اسلامی و سازمان های 
جهانــی کارآمدی خود را در قبال این جنایات از دســت 
داده اند و انتظار امت اســلامی این است که در ادامه راه، 
بازگشــت کرده و وظیفه خود را نسبت به فلسطین انجام 

دهند.
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رئیسی در کنفرانس »طوفان الاقصی«:  

فلسطین به مسئله اول جهان بشریت تبدیل شده است

هادی طحان نظیف از موافقت شــورای نگهبان با افزایش سن بازنشستگی، 
متناسب سازی حقوق بازنشســتگان و مخالفت این شورا با مصوبه کاهش مدت 

سربازی خبر داد.
ســخنگوی شورای نگهبان دیروز در نشســت خبری به ارایه گزارشی از طرحها و 
لوایح بررسی شده توسط شورای نگهبان پرداخت و گفت: لایحه برنامه هفتم توسعه 
لایحه مفصل و مهم و اثرگذاری برای 5 سال آینده کشور و حدود 2۸۰ صفحه بود 
که 1۰۰ صفحه بیشتر از برنامه ششم توسعه بود؛ برای بررسی این لایحه جلسات 

متعدی را در شورای نگهبان در این زمینه تشکیل دادیم.
سخنگوی شورای نگهبان گفت: نظر نهایی شورا درباره برنامه هفتم به مجلس اعلام 
شد؛ در مواردی شــورای نگهبان با اصل لایحه مشکلی نداشت اما نسبت به اجرا، 
قیودی باید ذکر می شــد لذا با تاکید بر پذیرش اصل بسیاری از احکام، نسبت به 

برخی اجزا ابهاماتی مطرح شد.
ســخنگوی شورای نگهبان گفت: در فصل مربوط به نظام مدیریت یکپارچه منابع 
آب، دربــاره برخی احکام مربوط به محصولات صادراتــی پر آب بر ابهاماتی وجود 
داشــت که به مجلس اعلام شد. در فصل چهاردهم مربوط به ارتقای نظام سلامت 
موضوع افزایش ظرفیت پزشکی تخصصی مطرح بود که نسبت به اصل آن ایرادی 
نبود اما نسبت به متن آن ابهاماتی وارد بود. همچنین حکم مربوط به الزام دولت به 

تغذیه شیر رایگان در مدارس مورد تایید شورای نگهبان قرار گرفت.
طحــان نظیف گفت: بند الحاقی ماده 114 که مربوط به انتقال ســازمان ثبت به 

وزارت دادگستری بود، مغایر اصل 1۶۰ قانون اساسی شناخته شد.
وی با اشــاره به وضعیت بررســی لایحه عفاف و حجاب گفــت: لایحه حمایت از 

خانواده از طریق ترویج فرهنگ عفاف و حجاب نیز پیش از این با ایرادات و ابهاماتی 
از ســوی اعضای شورای نگهبان واقع شد که در صورت رفع آنها از سوی مجلس، 

مجددا توسط شورای نگهبان بررسی می شود.
وی درباره نظر شورای نگهبان برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان گفت: حکم 
برنامه هفتم درباره متناسب سازی حقوق بازنشستگان خلاف موازین شرع و قانون 
اساسی شناخته نشــد و ظرف 3 سال بازنشسته باید ۹۰ درصد حقوق شاغلین را 

دریافت کند.
سخنگوی شورای نگهبان درباره مصوبه کاهش مدت سربازی گفت: مصوبه کاهش 

مدت سربازی با ابهاماتی روبرو شد که به مجلس ارجاع داده شد.
طحان نظیف در پاسخ به پرسشی درباره نظر نهایی شورای نگهبان برای برگزاری 
انتخابات الکترونیک گفت: جلســات متعددی در این زمینه برگزار شــد و وزارت 
کشور پیشنهادات متعددی در این زمینه داشت که در جلسه اخیر شورای نگهبان 

با پیشنهاد این وزارتخانه در چارچوب قانون موافقت کرد.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به طرح انتقاداتی درباره نحوه اجرای تحقیقات 
محلی در خصوص بررسی صلاحیت ها اظهار کرد: اصل موضوع تحقیقات پیش بینی 
قانون است و پرسشهایی که در این پروسه پرسیده می شود بر اساس موازین قانونی 
است و افرادی که این کار را انجام می دهند آموزش هایی در این زمینه می بینند. 
این تحقیقات درباره افراد شناخته شده نیست بلکه برای افرادی است که شناختی 
از آنها وجود ندارد. وی در پاسخ به پرسش ادعای برخی جریانات سیاسی درباره رد 
صلاحیت از سوی شورای نگهبان به دلیل نقد دولت یا دستگاهی دیگر تاکید کرد: 
نه انتقاد از دولت و نه انتقاد از دســتگاهها و نه انتقاد حتی از شورای نگهبان دلیل 

رد صلاحیت نیست و ما در میان تایید صلاحیت شدگان افرادی را داریم که مکرراً 
به شــورای نگهبان انتقاداتی را وارد می کردند. الحمدلله تمام جریانات سیاسی در 
انتخابات حضور دارند و تعداد تایید صلاحیت شــدگان بالاست و به این تعداد نیز 
اضافه خواهد شــد. در بررسی صلاحیت ها هنوز مرحله اظهار نظر شورای نگهبان 
باقیست. وی در پاسخ به پرسش دیگری درباره طرح انتقاداتی به هیئتهای نظارت 
در زمینه تایید صلاحیت افرادی که اعتبارنامه آنها رد شــده یا رد صلاحیت وزیر 
سابق اطلاعات، اظهار کرد: شورای نگهبان بر مبنای اسناد و ادله اظهار نظر می کند. 
من عضو هیئت مرکزی نبودم اما می دانم که اعضای این هیئت بررسی های دقیقی 
داشتند. شورای نگهبان فرصتی یک ماهه دارد که در این فرصت بررسی های خود 

را توسط اعضا انجام خواهد داد.
طحان نظیف در پاســخ به پرسشــی درباره امتیاز مورد نیاز آزمون خبرگان گفت: 
آنچــه درباره علــم و آگاهی درباره قانون مربوط به خبرگان آمده مشــخصاً بحث 

اجتهاد است که تشخیص آن با فقهای شورای نگهبان است.
سخنگوی شورای نگهبان در پاســخ به پرسشی درباره وضعیت بررسی صلاحیت 
نامزدهای خبرگان رهبری گفت: آزمون های کتبی و شــفاهی در  مورد داوطلبان 
انتخابات مجلس خبرگان به پایان رسیده است و موضوع بررسی صلاحیت ها آغاز 
شــده  است؛ 4 بهمن زمان اعلام اولیه بررســی صلاحیت های نامزدهای انتخابات 

مجلس خبرگان رهبری است.
طحان نظیف در پاســخ به پرسشی درباره نظر شورای نگهبان درخصوص افزایش 
سن بازنشستگی تاکید کرد: مصوبه افزایش سن بازنشستگی خلاف موازین شرع و 

قانون اساسی شناخته نشد.
وی در پاســخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا بر اساس قانون عفاف و حجاب فردی 
بی حجاب جهت رای دادن به صندوق های رای مراجعه کند، مانعی برای او ایجاد 
می شود؟ تاکید کرد: حق رای در هیچ قانونی سلب نشده و حتی توسط دادگاه نیز 
سلب شدنی نیست. نباید موضوع حجاب موجب دو قطبی شدن در انتخابات شود.

سخنگوی شورای نگهبان خبر داد

موافقت شورای نگهبان با افزایش سن بازنشستگی 

نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه 
انتخابات نمادی از اراده، باور، اختیار و انتخاب اســت، گفت: بدون شک مبنای 

میزان بلوغ سیاسی یک کشور، مشارکت در انتخابات تلقی می شود.
ابراهیم عزیزی نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در 
گفت وگو با فارس با اشــاره به اهمیت حضور حداکثری آحاد مردم در انتخابات 
و تأکید مقام معظم رهبری به این مهم، گفت: در تحولات سیاســی هر کشــور، 
مشــارکت مردم نقش بسزایی دارد. مشــارکت در انتخابات و حضور حداکثری 

اولویت تحولات سیاسی کشور است.
وی با بیان اینکه مسیر و کیفیت تحولات سیاسی بسیار در آینده کشور تاثیرگذار 
است، ادامه داد: آنچه که مسلم است؛ هر چه در یک نظام سیاسی مردم مشارکت 
بیشــتر داشته باشند آن کشــور و نظامش امن و ایمن تر خواهد بود و با کیفیت 

بیشتر در مسیر تحولات می تواند گام بردارد.
نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلــس با بیان اینکه 

یکی از پایه  های اساســی هر کشور مردم سالاری اســت که مبنی بر معیارهای 
و ارزش های آن کشــور اســت، اضافه کرد: انتخابات نمادی از اراده، باور، اختیار 
و انتخاب اســت بدون شــک مبنای میزان بلوغ سیاسی یک کشور مشارکت در 

انتخابات تلقی می شود.
عزیزی تصریح کرد: مشــارکت حداکثــری تنظیم کننده افق هــا و آرمان های 
انقلاب اسلامی است. مشارکت حداکثری در واقع می تواند بسیاری از تهدید ها و 

آسیب های یک نظام سیاسی را به حداقل برساند.
وی با بیان اینکه انتخابات اســفند 14۰2 تحولــی بی نظیر برای تهدید زدایی و 
تعیین سرنوشت کشور است؛ ادامه داد: وقتی مردم در انتخابات حضور حداکثری 
داشته باشند یعنی عمق وفاداری خود را به آرمان ها، اصول و مبانی نظام سیاسی، 
ثابت کردند.از  هر جهت به موضوع انتخابات نگاه کنیم، مشارکت مردم می تواند 
در تحولات سیاسی کشــور تاثیر مثبت داشته باشد از این جهت است که رهبر 

معظم انقلاب بر حضور حداکثری و رفع موانع حضور تأکید دارند.

نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس، معتقد اســت: 
حضور حداکثری همراه با انتخاب آگاهانه می تواند دســتاورد، بســیاری در ابعاد 
اجتماعی، فرهنگی، رفاهی، اقتصادی و امنیتی کشور داشته باشد بنابراین حضور 
حداکثری مهم است و انتخاب آگاهانه نیاز جمهوری اسلامی ایران است که باید 

مورد توجه قرار گیرد.
عزیزی با دعوت از همه گروه ها، اقشار، احزاب، تشکل ها و جریانات سیاسی مختلف 
در انتخابات پیش رو، گفت: همه افرادی که به آرمان های انقلاب وفادار هســتند و 
خدمت به مردم را وظیفه و اولویت خود می دانند باید این شرایط مشارکت را فراهم 
کنند و مردم را دعوت به حضور در پای صندوق های رای و مشــارکت در این امر 

مهم کنند. حضور مردم کمک کننده برای پیشرفت کشور است.
نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در پایان خاطرنشان 
کرد: هر کســی آگاهانه یا ناآگاهانه در مسیر کمرنگ کردن شور انتخاباتی قدمی 
بردارد و قلمی به دست گیرد به نظر بنده دشمن ملت ایران و آرمان های انقلاب 
است و بدون شک نمی تواند خودش را وفادار به ملت ایران و کشور معرفی کند.

انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی در 11 اسفند 14۰2 برای 
تعیین نماینــدگان دوازدهمین دوره مجلس )2۹۰ نماینده برای یک دوره چهار 

ساله( برگزار خواهد شد.

نماینده مجلس: 

مشارکت حداکثری در انتخابات نشانه بلوغ سیاسی یک کشور است

بنابر نتایج نظرسنجی های مختلف در فاصله 2 تا 3 
ماه پیش از انتخابات میزان مشارکت مردم ایران در این 
دوره از انتخابات تاکنون به نرخ 40 درصد رسیده است 
که بنابر روند همیشگی این نرخ با نزدیک شدن به ایام 

انتخابات روند افزایشی به خود می گیرد.
بر اســاس حداقل 4 نظرســنجی از ســوی 4 موسسه 
جداگانــه در فاصله 2 تــا 3 ماه قبــل از انتخابات 11 
اسفند امسال، میزان مشارکت مردم در انتخابات مجلس 
شورای اسلامی و مجلس خبرگان تاکنون در کل کشور 
به طور میانگین به نرخ 4۰ درصد رســیده است. این در 
حالی اســت که روند مشارکت معمولا در ایام نزدیک به 

انتخابات افزایشی می شود.
بر اســاس یک نظرســنجی قــدرت ایــران در منطقه 
مورد ســوال از مردم ایــران قرار گرفته اســت که بر 
این اســاس 37.5 درصد از مردم اعلام کرده اند قدرت 
ایران طی ســال های آینده افزایش خواهد یافت، 24 
درصد اعلام کردند فرقــی نخواهد کرد، 25 درصد نیز 
 اعــلام کردند کمتر خواهد شــد و بقیــه اعلام کردند 

برآوردی ندارند.
بر اساس نتایج حاصل از یک نظرسنجی میزان افتخار به 
ایرانی بودن و احساس تعلق به ملیت توسط مردم ایران 

نرخ ۹1 درصد را ثبت کرده است.

نظرسنجی ها درباره میزان مشارکت در انتخابات 11 اسفند به حدود 
40 درصد رسید

امیر ســرتیپ دوم امیری با تاکید بر اینکه در راســتای 
امنیت ملی و صیانت از منافع ملی تا پای جان ثابت قدم 
می مانیم، گفت: سامانه های باور 373 و پهپاد کرار مجهز 
به موشک مجید دست بلند نیروی پدافند هوایی در مقابله 

با تهدیدات هستند.
امیر ســرتیپ دوم ســعید امیری فرمانده منطقه پدافند 
هوایــی جنوب غرب در جمع مســئولان و رؤســای این 
منطقه پدافندی گفت: سامانه های دفاعی، یکی از مؤلفه 
های مهم تأمین امنیت است و ارتقای این سامانه ها نقشی 

اساسی و کلیدی در صیانت از منافع ملی ایفا می کند. 
وی با بیان اینکه در ســایه پیشرفت جهشی و چشمگیر 

ســامانه های پدافندی، به امنیتی پایدار دست یافته ایم، 
افزود: این مهم ریشــه در تلاش شــبانه روزی و توجه به 

عوامل مؤثر بر ارتقای چابکی این سامانه ها دارد.
امیر سرتیپ دوم امیری خاطرنشان کرد: بدون شک یکی 
از نشانه های سرعت پیشرفت ایران در عرصه های دفاعی، 
رونمایی از ســامانه هایی همچون باور 373 و پهپاد کرار 
مجهز به موشک مجید اســت. این سامانه ها دست بلند 
نیروی پدافند هوایی در مقابله با تهدیدات هســتند و به 
عنوان بــرگ برنده ای نقش خود را ایفــا می کنند. وی 
گفت: ســامانه های دفاعی رونمایی شــده تنها بخشی از 

دستاوردهای ما است.

فرمانده منطقه پدافند هوایی جنوب غرب:

»باور ۳۷۳« و »کرار« دست بلند پدافند هوایی در مقابله با تهدیدات است

حسن روانشید


